

EAG
P051



com
m
m
u
n
i
Q
u
é

No. 51
N° 51

FOR IMMEDIATE RELEASE
MAY 21, 1976
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 21 MAI 1976

JUN 14 1976

APPOINTMENT OF HONORARY CONSULS
NOMINATION DE CONSULS HONORAIRES

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

As a result of the growing numbers of Canadians visiting Mexico each year, and the consequent increase in the numbers of those requiring consular assistance, the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen is pleased to announce the appointment of two honorary consuls, Mr. Esteban Vigil, in Guadalajara (with jurisdiction in the states of Jalisco and Colima) and Mr. Jaime Sánchez Cordova in Acapulco (with jurisdiction in the state of Guerrero). Their respective addresses are: Avenida Unión 163, Piso 8, Guadalajara; telephone - 15-1447; and Hotel Las Brisas, Carretera Escénica No. 5255, Acapulco; telephone - 41-650.

It is anticipated that these two honorary consuls, in conjunction with the consular section of the Canadian Embassy in Mexico City, and with the co-operation of the Mexican authorities, will be able to alleviate any consular or other problems Canadians may have during their visits to Mexico.

*

*

*

Etant donné le nombre croissant de Canadiens qui se rendent chaque année au Mexique et ont besoin d'aide consulaire, le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, est heureux d'annoncer la nomination de deux consuls honoraires, MM. Esteban Vigil à Guadalajara, (juridiction dans les Etats de Jalisco et de Colima), et Jaime Sánchez Cordova à Acapulco (juridiction dans l'Etat de Guerrero). Leurs adresses respectives sont: Avenida Unión 163, Piso 8, Guadalajara; téléphone - 15-1447; et Hotel Las Brisas, Carretera Escénica n° 5255, Acapulco; téléphone - 41-650.

Nous espérons que, de concert avec la section consulaire de l'Ambassade du Canada à Mexico et avec la collaboration des autorités mexicaines, ces deux consuls honoraires sauront atténuer les problèmes d'ordre consulaire ou autre auxquels peuvent se heurter les Canadiens durant leur séjour au Mexique.